



# 足球隊 | Soccer Team

## 歷史/History

北醫足球隊是我校最早創立的體育校隊之一，在創校同期發跡，有著輝煌的歷史。球隊經歷一次又一次的人員更替，當中有青黃不接的低落時期，也有涅槃重生的高光時刻。球隊一直秉持學長們傳承下來的信念，努力訓練，在比賽中全力以赴，尊重對手，發揮運動家的精神，為校盡力爭取佳績。球隊熱衷參與各項比賽，也在比賽中獲獎無數，當中在99-106學年榮獲醫學盃八連霸，108-109學年榮獲醫學盃二連霸，球隊在醫學杯足球比賽中獨領風騷，在59屆的比賽中有28屆奪冠。在大專盃的比賽上，北醫足球隊在101及103學年一般組大專足球聯賽也二度奪冠，戰績彪炳。足球校隊也是北醫所有校隊中有最多國際學生參與的項目，臺灣學生和外籍學生在球場上互相切磋、相互扶持，讓足球隊球技更加精進，也讓球風更加國際化，外籍學生也因為與球隊一起訓練、活動，更好的適應臺灣求學生活，大家相輔相成。

The TMU Football Team is one of the earliest sports teams established by our school. It flourished during the same period of the establishment of the school and has a glorious history. The team has experienced personnel turnover time and time again. There are periods of downturn and rebirth of Nirvana. The team has always upheld the beliefs passed down by the seniors, trained hard, went all out in the game, respected the opponent, and played sports. The spirit of family, strive for success for the school. The team is keen to participate in various competitions and has won numerous awards. Among them, it won the Medical Cup for eight consecutive championships in the 99-106 academic year, and won the Medical Cup for two consecutive championships in the 108-109 academic year. The team led the Medical Cup football game. In the 59th competition, there are 28 championships. In the university cup competition, the TMU Football Team also won the championship for the twice in the 101 and 103 academic years in the general group of the college football league, with a shining record. The football school team is also the project with the most international students participating in all the school teams of TMU. Taiwan students and foreign students learn from each other and support each other on the field, so that the football team's skills are more refined, and the style of the game is more international. Foreign students also Because of training and activities with the team, we can better adapt to the school life in Taiwan, and we complement each other.

## 成員介紹/Team Members

隊長Captain 曾睿醇 / 副隊長Vice Captain 任浩賢 邱宏嘉

球員Team Members :

余誌軒、林容、吳承澤、王祿璿、陳生昌、李政霖、劉育維、盧彥丞、王昱喆、蕭凱文、鄭珮怡、何權、陳生勳、楊凱文、李彥志、沈駿軒、Kondwani Joseph Banda、Noor Andryan Ilsan、Mfundu President Sebenele Motsa、Bui Kim Chung、Karamo Bah、Adama ns bah、Nguyễn Đức Hiếu

球經Team Manager :

嚴怡婷、陳蓉秀、黃鈺婷、周韋馨、盧沂璇、陳柔蕙、尹顯瑤、邱悅翎、林宜臻、陳欣婷、陳羽品

## 球隊名言/Team Quote

足球是11個人的運動，一個人再強也無法靠一己之力勝利，當我們贏球，勝利是所有人的，當我們輸球了，失敗也是所有人的，這造就我們北醫足球隊這個大家庭，大家踢球不會去責備，而是互相提醒幫忙，傳承過去學長們拼鬥的精神

Football is a sport for 11 people. No matter how strong a person is, no one can win by himself. When we win, victory belongs to everyone. When we lose, failure belongs to everyone. This makes our TMU football team a big family. We do not blame for playing a mistake or what so ever, but reminds each other to help, pass on the fighting spirit of the seniors in the past.

## 榮耀時刻/Honorable Moments

大專盃

- 97 學年度一般組大專盃亞軍
- 99 學年度一般組大專盃亞軍
- 101學年度一般組大專盃冠軍
- 103學年度一般組大專盃冠軍
- 104學年度公開男生二級大專盃足球第六名

- 99 學年度醫學盃冠軍
- 100 學年度醫學盃冠軍
- 101 學年度醫學盃冠軍
- 102 學年度醫學盃冠軍
- 103 學年度醫學盃冠軍
- 104 學年度醫學盃冠軍
- 105 學年度醫學盃冠軍
- 106 學年度醫學盃冠軍
- 107 學年度醫學盃亞軍
- 108 學年度醫學盃冠軍
- 109 學年度醫學盃冠軍

